

2020 CHINESE NEW YEAR HOLIDAYS NOTICE

21st October 2019

All our valued customers,

We hereby announce that our 2020 Chinese New Year Holidays as follows:

- Hong Kong Head Office of Chiaphua Components Group will be closed from 24th – 30th January 2020 and will resume work on 31st January 2020.
- China factories of CCL Manufacturing (Shenzhen) Limited and Chiaphua Components (Jiangxi) Limited will be closed from 22nd January – 2nd February 2020 and will resume operation on 3rd February 2020.

Hence, please submit your order to us for delivery requests during Jan-Mar 2020 as soon as possible in order to better plan your orders to meet your production schedule. However, there will be no delivery/shipment and production will be operated during the holiday time.

Should you need further information or details, please do not hesitate to contact our account managers or customer service team.

Thank you for your kind attention.

Chiaphua Components Group

2020 春节假期放假通知

尊敬的客户：

一年一度的春节临近，在此预祝各位客户新春愉快，万事如意！

捷和电机集团 2020 春节放假安排如下：

- 香港总部于2020年1月24日至30日暂停办公，于2020年1月31日恢复正常运作。
- 中国工厂捷和电机制品（深圳）有限公司以及捷和电机（江西）有限公司将于2020年1月22日至2月2日放假，于2020年2月3日正常上班。

为了保持优质的服务，提前做好全面的计划，避免因假期而影响客户的交付计划，在此，谨提示各位客户，订单交付日期要求在 2020 年 1 月份至 3 月份的需求，请尽快下达采购订单给我司。在春节假期期间，我司将停止生产运作和订单交付。

如需要更详细的资讯，请与我们客户经理联系，也可致电我们客户服务中心。

感谢您的关注，若由此带来不便，敬请谅解。

捷和电机集团
2019 年 10 月 21 日